
 
   

Sida 1 (2)   

 

 
Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2025-01-07 

1. Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

3. Förgående mötesprotokoll/Att göra listan 
Godkändes och lades till handlingarna 

4. Inkomna skrivelser 
Inbjudan till stadens mästaruppvaktning. AB anmäler i samråd med berörda skyttar. 

5. Ekonomisk rapport 
Behållning på konto är 560.619:-  

6. Inlämnade ärenden / Inkommen post m.m. 
Inga inlämnade ärenden.  
Tillståndet för de besiktigade banorna har kommit från PM.  

7. Att göra / Åtgärda lista (se bilaga) 
80m banan behöver fixas:  
AB+CM bokar ett möte med Krister och Henrik för att se vad vi kan göra. Vi pratar samtidigt 
om hur vi går vidare med bana 1.  
 
Banans framtid:  
Till våren försöker vi att bjuda in tjänstemän och politiker för en förutsättningslös diskussion 
kring framtida utveckling av banan. 

8. Nybörjarskytte 
Ett något förändrat upplägg på årets kurs diskuterades. Korta ner kursen med mål att 
deltagarna ska klara gröna kortet innan sommaruppehållet och sedan under hösten erbjuda 
”öppet skytte” som träning för årets och tidigare nybörjare. Styrelsen är positiv till idén men 
diskussionen bordlades och kommer att återupptas vid ett senare tillfälle. 

9. Ny medlem (se bilaga) 
1st enligt bilaga. Godkändes! 

10. Föreningsintyg (se bilaga) 
2 st enligt bilaga. Godkändes! 

11. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

12. Samverkan med FOK 
Ingen närvarande från FOK. 

13. Nästa möte 
2025-02-04 kl 17:00 

Närvarande ledamöter:   

 
Allan Bergman (ordf) 
Christian Mohr (tf sekr) 
Mauro Capolicchio 
Kristian Väliluoto 
Christian Ekström 
Mikael Blohm 
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14. Mötets avslutas 

 
 

 
Ordförande för mötet                    tf Sekreterare 

 
 
____________________________               ___________________________           
Allan Bergman                    Christian Mohr 

  

 


